

HOW TO PRAY EFFECTIVELY

CARA NGADOAKAN EFEKTIF



Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di info@angp.co.za

Seueur anu percanten paduli ka jalma anu dipikacinta atanapi mundur, tapi ngadoa sieun sareng waswas tibatan iman anu diarepkeun. Ieu parantos ngajantenkeun kuring milari cara pasti ngadoa sareng ogé jangji pasti kana dasar iman urang.

Wibawa pangagem

Mimiti, urang kedah terang saha urang aya dina Kristus, sareng nganggo wibawa salaku jalma percaya, ngalawan setan sareng kakuatan lawanna. Urang kedah terang yén ngalangkungan Yesus urang ngagaduhan kemenangan anu lengkep. (Rum 8:37), margi Yesus leres-leres ngéléhkeun setan di Kalvary (Ibrani 2:14; 1 Yoh. 3: 8) sareng nungkulan sagala kakuatan setan. (Lukas 10:19). Ieu Firman Allah, sareng Anjeunna hartosna naon anu Anjeunna carioskeun. Iblis henteu percanten yén anjeunna éléh, nanging, sabab anjeunna henteu percanten kana naon-naon sareng terus ngahalangan sareng ngaleungitkeun jalma-jalma anu bakal nyerah ka anjeunna (1 Peter 5: 8). Kalayan kecap séjén, Iblis nguji urang pikeun ningali naha urang bakal pasrah kana seranganana atanapi henteu, sareng hanjakalna, seueur teuing anu percaya hilap saha aranjeunna anu aya dina Kristus, sareng yén Iblis mangrupikeun musuh anu éléh, sareng aranjeunna nyerah. Nanging, urang kedah nolak setan sareng henteu nyerah ka anjeunna. (Yakobus 4: 7). Urang kedah teras-terasan sareng tabah, sanaos katingalina mustahil, sareng urang bakal ngala panén (Galata 6: 9), sabab ku Gusti moal aya anu mustahil, sareng Anjeunna bakal ngaganjar jalma anu milari Anjeunna kalayan yakin sareng iman anu diarepkeun. (Ibrani 11: 6). Yesus sering nyarios "Hayu éta kajadian, maka, sapertos anu dipercaya" Mateus 8:13; 9:29. Naon ari iman?

Conto iman sapopoé

Patani sows siki na, sareng sanaos anjeunna henteu ningali nanaon, ku iman anjeunna terang yén anjeunna bakal nampi panén dina waktos anu pas. Hiji lalaki nempatkeun dirina dina karéta anu badé tujuan anu jauh. Anjeunna henteu paduli

kana perjalananna. Ku iman kana karéta api, anjeunna yakin yén anjeunna bakal ngahontal tujuan na. Seueur jalan tol, simpang sareng jalan nyebrang kedah disawalakeun, tapi éta tanggung jawab karéta api. Anjeunna linggih deui sareng maca atanapi bobo. Sareng nalika urang nyandak kabutuh urang ka Gusti, hayu urang pasihkeun kabutuhan éta ka Gusti, sareng tinggalkeun kaajaiban ka Anjeunna. Hayu urang ulah paduli kana kasusah sareng masalah dina nyandak jawaban. Éta urusan Allah, sareng cara-Na béda ti anjeun sareng pamikiran-Na henteu sapertos anjeun. (Yesaya 55: 8-9). Nalika anjeun nyandak arloji anjeun ka tukang jam pikeun diropea, anjeunna negeskeun yén anjeun ngantepkeunana dugi ka perhatosan. Anjeunna moal tiasa ngalereskeunana upami anjeun nyandak éta sareng anjeun. Nya kitu, urang kedah ngantepkeun kabutuh urang ka Gusti, sareng henteu pinuh ku kasieun sareng ragu. Ngan hiji hal anu mustahil ku Gusti, sareng éta nyaéta ngajawab do'a urang nalika urang nyobian ngalaksanakeun masalah nyalira, dina takwa sareng teu pasti. Ieu kayakinan, sareng tanpa iman moal aya anu tiasa nyenangkeun Gusti. Baca Ibrani 11: 6. Hayu urang janten sapertos Paulus sareng Silas dina Rasul 16:25. Saatos nyungkeun bantosan ka Gusti, aranjeunna panginten ngeunaan kaagungan sareng kasatiaan-Na, sareng sanaos luka sareng kaayaan anu teu aya asa, aranjeunna nyanyi muji ka Gusti, sareng Gusti ngagoncangkeun panjara sareng ngaleupaskeun aranjeunna. Éta iman kana kaagungan Gusti sareng sanés kana asa-asa kaayaan aranjeunna. Iman henteu tiasa dilakukeun.

Alat-alat halus iblis sareng sikep urang

Hayu urang iman ka Gusti, sareng sanés kaayaan urang; hayu urang ngalawan pikiran négatip anu Iblis bakal nempatkeun

dina pikiran urang. Anjeunna bakal nyarankeun ka kami yén kaayaan beuki parah tibatan hadé. Anjeunna bakal nunjukkeun ka kami penampilan hal salaku bukti kaayaan anu parah. nyaéta gejala sareng laporan médis dina kasus panyawat. Anjeunna malah bakal nyababkeun sobat anu dipikacinta nyarios ka anjeun dina cara anu dirancang pikeun nyababkeun sieun sareng ragu. Anjeunna bakal narik perhatian anjeun kana kaayaan anu sami dina kahirupan jalma anu réngsé dina musibah. Anjeunna bakal numpuk kasenangan sateuacan émutan anjeun anu nunjuk pisan pikeun éléh. Tapi alhamdulillah, salaku anu percanten urang henteu kedah ningali penampilan, gejala sareng omongan jalma, sabab urang ningali buktina iman, sabab Ibrani 11: 1 nétélakeun yén iman pasti kana hal-hal anu urang teu tiasa tingali. Iman nyaéta anu urang tingali dugi ka waktosna janten bahan kana jawaban do'a urang. Mangsa ieu ngantosan peryogi kasabaran urang; éta peryogi pangharepan urang anu terus-terusan kana kalakuan Gusti sanaos sagala kamungkinan; éta meryogikeun perang tetep urang ngalawan serangan setan ku mamang sareng pujukan negatif; éta meryogikeun tetep konstan urang ka Gusti sareng janji-Na anu teu pernah gagal sanaos sagala kagagalan anu jelas. Ieu nyandak urang ngémutan jangji-Na anu ditulis dina Firman-Na.

Jangji Gusti

Ieu mangrupikeun kontrak tertulis hideung bodas, antara Gusti sareng anu iman, sareng mantep salamina. Jabur 89:34 nyarios yén Gusti moal nyandak deui sanaos hiji janji anu parantos dijantenkeun-Na. Urang tiasa aman iman ka Firman Allah, sabab Gusti sanggup ngalaksanakeun janji-Na sareng aya langkung ti sarébu. (1 Raja 8:56). Ibrahim yakin pisan yén Gusti bakal

tiasa ngalaksanakeun janji-Na. (Rum 4:21). Anjeunna ngantos taun ka taun. Sarah beuki sepuh, sareng kamungkinan putra dina yuswa tujuh puluh ganjil nyaéta sacara manusiawi nyarios teu mungkin sacara alami, tapi anjeunna henteu ngantep aya pamikiran éta asup kana pikiranana. Gusti parantos janji - maka éta tanggung jawab Gusti. Anjeunna nyandak janji - kontrak Allah sareng anjeunna. Henteu aya anu ngaganggu imanna. Dina waktos Gusti, anjeunna nampi putrana. Gusti henteu kantos telat sareng henteu teuing mimiti. Janten kedah didorong, sareng tetep percaya. Gusti langkung ageung tibatan kabutuhan anjeun.

kasalametan

Hayu urang ogé, nyandak janji Allah pikeun kabutuhan urang. Naha pikeun jalma anu dipikacinta disalametkeun? Hiji anu sigana jauh ti Gusti? Murid-murid nyebatkeun kasus anu sesah ka Gusti. "Saha anu tiasa disalametkeun Gusti?" aranjeunna naroskeun dina Mateus 19: 25-26. Yesus nyarios: "Ieu moal mungkin pikeun manusa, tapi pikeun Allah sagalana tiasa." Gusti bakal ngalembutkeun manah anu cadas; Anjeunna bakal ngarobah sikep éta. Neneda sareng ngantepkeun anu teu mungkin ka Gusti Allah, ngaregepkeun penampilan, sareng tetep ngahaturkeun sareng muji ka Gusti, pikeun kakuatan mujizat-Na. Tegur Sétan pikeun panentangna sareng jaga kakuatan jahatna dina Ngaran Yesus, sapertos Paulus dina Rasul 16:18. Tong ragu ngagunakeun wibawa anjeun salaku jalma mu'min. Yohanes 14:13; Pancén 3: 6,16. Salaku jalma anu dipikacinta éta panginten pemberontak langkung paksaan ti saprak kantos, terang yén éta téh Sétan anu nyababkeun ieu. Perang ngalawan Sétan sacara teras-terasan dina ranah spiritual ngalangkungan doa doa iman,

maréntahkeun anjeunna pikeun ngabebaskeun tawanan dina Asma Yesus. Entong pundung nalika sigana teu aya parobihan anu jelas. Kuring nyarios "jelas", sabab urang henteu tiasa ningali parobihan anu aya dina jero haté sareng pikiran jalma éta. Oposisi mangrupikeun bukti pasti tina perang spiritual anu lumangsung. (Epesus 6:12). sareng salaku jalma-jalma anu iman urang aya di sisi kameunangan. Tingalikeun kanyaah sareng rahmat, sanaos anjeun tiasa dikritik sareng dihina. Dina waktos anu pas, Gusti bakal gaduh jalan- Na. "Anjeunna henteu hoyong saha waé ditumpes, tapi hoyong sadayana ngajauh tina dosa-dosa aranjeunna." (Yohanes 6:37; 1 Timoteus 2: 4; 2 Petrus 3: 9).

Nyageurkeun

Seueur sikep anu sami kedah dianut upami anjeun ngadoa pikeun penyembuhan awak anu gering. Janten kandel sareng kuat iman. Laksanakeun wibawa anjeun salaku jalma mukmin, sareng ngaku penyembuhan numutkeun janji Gusti. Jabur 103: 3 "Anjeunna ngahampura **sadaya** dosa abdi sareng nyageurkeun **sagala** panyakit abdi." Mateus 8:17 "Anjeunna Anjeunna nyalira nyandak panyakit urang sareng nyandak panyakit urang." 1 Petrus 2:24 "... Nya ku tatu-Na urang parantos diubaran." Markus 16: 17,18 "... aranjeunna bakal nempatkeun leungeun ka jalma anu gering, anu bakal cageur." Ieu mangrupikeun pernyataan kanyataan anu positip. Anu gering **bakal** cageur. Éta sanés pernyataan "sugan" atanapi "meureun" atanapi "upami", tapi anu positip "bakal cageur". Kusabab kitu hayu urang nempatkeun iman urang kana pernyataan kanyataan anu positip ieu, Firman Tuhan tina kontrak tertulis antara anu percaya sareng Anjeunna nyalira, sareng ngarepkeun jawaban kana doa

urang. Dina waktos anu pas iman ieu bakal terwujud salaku kanyataan. Gusti moal tiasa gagal.

Kumaha ningkatkeun iman anjeun

Rum 10:17 nyarios yén "Iman asalna tina ngupingkeun pesen, sareng pesenna didangukeun ngalangkungan Kecap Al Masih." Kami iman ka jalma anu kami kenal. Urang terang upami aranjeunna dipercaya sareng sanggup. Kami nyusun iman urang numutkeun kana élmu karakterna. Kumaha urang tiasa iman ka Gusti upami urang henteu terang Anjeunna, sikepna ka urang sareng kahoyong-Na pikeun urang? Ku sabab kitu hayu urang terang kahoyong Gusti pikeun urang ku maca Firman-Na sareng nyéépkeun waktos dina meditasi, langkung terang ka Anjeunna. 1 Yohanes 5: 14-15 nyarioskeun ieu masihan kami kawani sareng iman anu ngarepkeun pikeun ditampi ti Rama Surgawi anu mikanyaah, anu hoyong pisan tuang berkah-Na ka barudak-Na. Tetep percanten sareng ngarepkeun. Gusti bakal ngahargaan iman anu sederhana.

Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di info@angp.co.za

Upami anjeun parantos mendakan kasalametan dina Al Masih, atanapi upami anjeun parantos diberkati ngalangkungan literatur Injil kami, punten wartosan kami. Kami hoyong hatur nuhun ka Gusti sareng anjeun, sareng nginget anjeun langkung jauh dina do'a kami. Pikeun literatur Injil gratis, buku sareng tract dina langkung ti 540 basa, mangga ngahubungan kami :

JANTUNG MANUSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)